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Kunnanhallituksen kokouksessa esitetyt selvityspyynnöt: 
 
Pikainen selvityspyyntö (Haapaniemi Timo):  
Selvitetään pikaisesti kaupunkikameroiden käyttöönottoa kokeiluna 
Kirkkonummen alueella. Aluksi kuntakeskuksessa ja mahdollisesti 
Masalassa. Useissa kaupungeissa on saatu hyviä kokemuksia 
kaupunkikameroiden käytöstä keskeisten julkisten paikkojen valvonnassa. 
Esimerkiksi Keravalla kamerat ovat olleet käytössä vuodesta 2020 alkaen 
ja niiden on todettu rauhoittaneen alueita, vähentäneen järjestyshäiriöitä ja 
auttaneen tarvittaessa poliisia rikosten selvittelyssä. Kunnat tai kaupungit 
ovat asentaneet kamerat ja poliisi hoitaa virkatyönä valvonnan. Asiasta 
olisi käynnistettävä pikaisesti neuvottelut poliisihallituksen kanssa, koska 
kameravalvontaa ollaan lisäämässä muuallakin Uudellamaalla. 
 
Selvityspyyntöä kannattivat Matti Kaurila, Anneli Granström, Ari Harinen ja 
Piia Aallonharja. 
 
 
Selvitys (Kilappa Antti): 
Miten Kirkkonummi kuntana on varautunut öljyntorjuntaan. Vesialueilla 
vastuu LUP:in vastuulla vai onko? 
 
Selvityspyyntöä kannatti Timo Haapaniemi. 
 
 
Ediksen grilli (Harinen Ari): 
Selvityspyyntö: selvitetään Ediksen grillin maapohjan mahdollinen 
vuokraus tai myynti kyseiselle taloyhtiölle. 
 
Selvityspyyntöä kannatti Timo Haapaniemi. 
 
 
Lisäksi kokouksessa esille tulivat seuraavat asiat: 
- käsipallon olosuhteet väestönsuojan peruskorjauksen aikana 
- kunnan peltojen vuokraaminen 
 
 

 


